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Group: Youguo, which was founded in 1988, is headquartered in 

Guangdong Youguo Agricultural Investment Co., Ltd., which was founded in 

2014 and is located in Baiyun District, Guangzhou. It is a whole industry chain 

group integrating fruit R&D and planting, processing and packaging, supply 

chain circulation, wholesale, international trade and agricultural investment. 

There are many wholly-owned subsidiaries and holding companies at home and 

abroad, which are distributed in Guangzhou, Shanghai, Jiaxing, Chongqing, 

Xi'an, Xinjiang, Thailand, Chile and other regions and countries. At the same 

time, it has a number of self built production bases at home and abroad to 

maintain long-term strategic cooperation with more than 1000 high-quality fruit 

production bases and partners around the world, and its products sell well all 

over the world.Company: Guangdong Chuliuxiang Food Technology Co., Ltd. is 

a holding company of Youguo Agriculture Group (a leading agricultural 

enterprise in Guangdong), located in the famous food town of China - Chashan 

Town, Dongguan City. It has a 100000 level dust-free workshop, standardized 

workshops, excellent management team and perfect food safety management 

system. It is a comprehensive food factory focusing on high-end fresh fruit raw 

material processing, research and development, OEM, and finished product 

sales, The total investment is about 20 million yuan.

企业介绍

集团：优果，始于1988年，集团总部广东优果农业投资有限公司成立于2014年，位于广州白云区，是集

水果研发种植，加工包装、供应链流通、批发、国际贸易和农业投资为一体的全产业链集团。国内外拥有多

家全资子公司和控股公司，分布于广州、上海、嘉兴、重庆、西安、新疆、泰国、智利等地区和国家。同时

在国内外拥有多个自建生产基地与全球1000多个优质水果生产基地和合作伙伴保持长期战略合作关系，产品

畅销全球。

公司：广东储榴香食品科技有限公司是优果农业集团（广东农业龙头企业）旗下控股公司，坐落于中国食

品名镇—东莞市茶山镇，拥有10万级的无尘车间，标准化的厂房，优秀的管理团队和完善的食品安全管理体

系，专注以高端鲜果原料加工、研发、OEM、成品销售为一体的综合型食品工厂，总投资约2000万 。
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Enterprise introduction



生产加工基地

位于广东省东莞市茶山镇拥有10万级无尘车间、标准化厂房
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Production and processing base

Located in Chashan Town, Dongguan City, Guangdong Province, it has

 100000 level dust-free workshops and standardized workshops



设备规模
拥有先进的加工生产设备，热收缩膜包装机、气调包装机、烤榴莲机、真空包装机、金检机、喷

码机等设备。

Equipment scale

热收缩膜包装机
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It has advanced processing and production equipment, such as heat shrinkable film packaging 

machine, modified atmosphere packaging machine, durian baking machine, vacuum packaging 

machine, metal inspection machine, and inkjet printer.

热收缩包装机设备投资18万引进自动化设备，L型垂直式全自动封口机，采用整体式钢刀，机器采

用彩色触摸屏的操作界面，控制面板操作方便，输送带速度：32 米/分钟，最大速度： 40-60 包

/分钟，生产包装更顺畅，效果更美观。

L-type vertical full-automatic sealing machine, using integral steel knife, the machine adopts the 

operation interface of color touch screen, the control panel is easy to operate, the conveyor belt 

speed is 32 meters/minute, the maximum speed is 40-60 bags/minute, the production packaging 

is more smooth, and the effect is more beautiful.

喷码机金检机 真空包装机

全自动气调包装机设备投资26万引进，机器采用彩色触摸屏的操作界面，控制面板操作方便，输

送带速度：25盒/分钟，产能15000盒/天，生产包装更顺畅，效果更美观。

The machine adopts the operation interface of color touch screen, and the control panel is easy 

to operate. The conveyor belt speed is 25 boxes/minute, and the production capacity is 15000 

boxes/day. The production packaging is more smooth and the effect is more beautiful.

烤榴莲封口机

气调包装机

烤榴莲设备投资10万引进自动化设备，整机采用不锈钢 304 材料为主体设计制造，全自动伺服铝

盒连续式灌装封口机能实现托盘自动加载，自动在位检测，自动灌装粘稠固液混合产品，自动片

膜定位，自动上下热封口和成品自动送出，该设备产量依照不同数量的工位可实现每小时产量 

3000-3500 盒，适合大型食品工厂的生产。生产产能高效稳定，35000盒/天。

Baked durian equipment: the whole machine is designed and manufactured with stainless steel 

304 as the main body. The automatic servo aluminum box continuous filling and sealing function 

can realize automatic loading of the tray, automatic in place detection, automatic filling of 

viscous solid liquid mixed products, automatic film positioning, automatic upper and lower hot 

sealing and automatic delivery of finished products. The output of this equipment can achieve 

3000-3500 boxes per hour according to the number of stations, which is suitable for the 

production of large food factories. The production capacity is efficient and stable, 35000 

boxes/day.



客户群介绍
不断拓展线上、线下的销售渠道，进驻主力线上、线下平台，为消费者提供更优质的产品。

公司主要产品

新鲜
依仗我司优秀的工厂设备和完善的物流体系，来保证每一份榴莲冻肉都可以安全、快速的送到客户手中。

原材

我司在泰国优质的榴莲产区建立多家加工厂。以从果园种植开始管理的标准，来保证每一颗榴莲都是优质的

原材。

实惠

开鲜榴莲就像开盲盒，鲜榴莲不仅仅克重难以保证，口感也要凭运气。我们每一份产品，都是克数透明，且口

感出众。

便捷

 我们的产品不仅可以随时随地，让客户享受来自榴莲的快乐。而且还可以满足商户对于榴莲加工的需求。
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Main products Customer base

R

Rely on our excellent factory equipment and perfect logistics system to ensure that every piece of 

durian frozen meat canDeliver to customers safely and quickly.

Our company has established a number of processing plants in Thailand's high-quality durian 

production areas. To ensure that every durian is a high-quality raw material, the standard of 

management starts from orchard planting.

Opening fresh durian is like opening a blind box. It is not only difficult to guarantee the weight of 
fresh durian, but also depends on luck. Each of our products is transparent in grams and has 
excellent taste.

彩印袋带核果肉900g 烤榴莲500g榴莲肉750g 纸盒带核果肉250g

Our products can not only let customers enjoy the happiness from Durian anytime and anywhere. 

In addition, it can also meet the needs of merchants for durian processing.

Constantly expand online and offline sales channels, enter the main online and offline platforms, 

and provide consumers with better products.

PP盒带核果肉300g 铝箔无核烤榴莲肉100g 气调盒带核果肉250g

Group Honors

都     乐           中     国

集团荣誉



泰国物流
在泰国成立优达物流，自营物流可以更高效的调配货物，节约成本，在进出口贸易环节发挥了重

要作用，助力优果泰国的快速发展，同时服务其他采购商，目前旗下有60辆拖车在运营。

泰国榴莲原产基地
优果在泰国榴莲的东部产区和南部产区建立了多个加工厂，年加工能力2000个标准柜。从果园种植

开始着手管理，加强包装的标分准化，保证优质稳定的供应，目前拥有多个市场知名的自有品牌。
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Origin base Thailand Logistics

泰国优达物流

Youguo has established several processing plants in the eastern and southern production areas 

of durian in Thailand, with an annual processing capacity of 2000 standard cabinets. The 

management starts from the planting of orchards, strengthens the standardization of packaging, 

and ensures high-quality and stable supply. At present, it has many well-known private brands in 

the market.

With the establishment of Youda Logistics in Thailand, self operated logistics can allocate goods 

more efficiently, save costs, play an important role in the import and export trade, help the rapid 

development of Youguo Thailand, and serve other buyers. At present, there are 60 trailers in 

operation.
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零售配送服务

一级市场：
广州 上海 北京

二级市场：
嘉兴 西安 重庆 成都 厦门 漳州 泉州 龙岩 东莞 汕头

分销中心：
北京 福州 青岛 沈阳 杭州 南京 郑州 香港 

海外市场：
澳大利亚 泰国 越南 印尼 马来西亚 菲律宾 孟加拉 印度 斯里兰卡

Retail distribution service

自有生产基地和专业采购团队，保证热门单品货源

覆盖华南、华东、西南大城市，接力新零售高时效

配送服务，保证水果新鲜度

每日分包能力在10万份，给新渠道配送赋能

（广州、成都、重庆、西安、嘉兴）

满足线上渠道的供应要求

北京

沈阳

青岛

郑州

上海

嘉兴
杭州成都

重庆

广州孟加拉

印度

泰国 越南
菲律宾

汕头

西安

厦门

漳州

香港

斯里兰卡

印尼

澳大利亚

Own production base and professional procurement team to 

ensure the supply of popular items

Covering major cities in South China, East China and Southwest 

China, relay new retail high time effective distribution services to 

ensure the freshness of fruits

The daily subcontracting capacity is 100000, enabling new 

channel distribution(Guangzhou, Chengdu, Chongqing, Xi'an, 

Jiaxing)

Meet the supply requirements of online channels

Guangzhou Shanghai Beijing

Jiaxing, Xi'an, Chongqing, Xiamen, Zhangzhou, Quanzhou, Longyan, Dongguan, Shantou

Beijing Fuzhou Qingdao Shenyang Hangzhou Nanjing Zhengzhou Hong Kong

Australia Thailand Vietnam Indonesia Malaysia Philippines Bangladesh India Sri Lanka
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